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Analysis of Pneumoconiosis and Mesothelioma Cases Newly Confirmed in 2019
二零一九年內首次判定之肺塵埃沉着病及間皮瘤個案分析

Table 1: Age/Average Degree of Incapacity Analysis

圖表一 年齡╱平均喪失工作能力程度統計

Table 2: Patients’ Employment Status at Time of First Registration

圖表二 病人首次登記時之就業資料
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Age group Number of 
cases

Average
age

Average DOI 
(%)

年齡組別 病人人數 平均年齡 平均喪失工作能力
程度百分率*

40 – 49 3 — [2] 46 27
四十至四十九歲

50 – 59 10 (1) — 58 16
五十至五十九歲

60 – 69 34 (1) [3] 64 14
六十至六十九歲

70 – 79 13 — [3] 74 29
七十至七十九歲

80 and above 8 (5) [2] 86 33
八十歲及以上

Total 68 (7) [10] 67 20
總數

* Total number has included 3 fatal cases, the degree of incapacity of whom has not been 
determined. 

* 總數包括3宗未有確定喪失工作能力程度之死亡個案。

Category of occupation Number of cases Percentage 
職業類別 病人人數 所佔百分率

General work in construction site 19 — — 27.9
地盤總務

Unemployed/retired 49 (7) [10] 72.1
失業/已退休

Total 68 (7) [10] 100.0
總數

* Figures in parentheses ( ) represent number of Asbestosis cases and brackets [ ] represent numbers 
of Mesothelioma cases included in the total.

* ( ) 內數字為個案總數中石棉沉着病患者之人數，而 [ ] 內數字則為個案總數中間皮瘤患

者之人數。
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Table 3: Employment History of Pneumoconiosis and Mesothelioma Cases Newly Confirmed in 2019

圖表三 二零一九年內首次判定之肺塵埃沉着病及間皮瘤患者過往之工作記錄

Length of employment
從事行業時間

Industry Below 10 years 10 years or above Total
從事行業 十年以下 十年或以上 總數

Construction Only 0 (0) [0] 20 (2)* [1]* 20 (2)* [1]*
只建造業一項

Construction & Quarry 0 (0) [0] 1 (0) [0] 1 (0) [0]
建造業及石礦業

Construction & Quarry and others 5 (2) [2] 31 (3) [0] 36 (5) [2]
建造業、石礦業及其他行業

Sub-total 5 (2) [2] 52 (5)* [1]* 57 (7)* [3]*
上項小和

Other industries
其他行業
Ship manufacturing/sailoring 0 (0) [0] 3 (0) [3] 3 (0) [3]
船隻製造╱行船

Machine repairing/metal work 0 (0) [0] 1 (0) [1] 1 (0) [1]
機械修理╱鋼鐵工程

Jade/gem stone polishing 0 (0) [0] 2 (0) [0] 2 (0) [0]
玉石╱寶石拋光

Bricks/marble work 0 (0) [0] 1 (0) [0] 1 (0) [0]
雲石及石材切割

Others 1 (0) [0] 3 (0) [3] 4 (0) [3]
其他

Sub-total 1 (0) [0] 10 (0) [7] 11 (0) [7]
上項小和

Total 6 (2) [2] 62 (5)* [8]* 68 (7)* [10]*
總數

Notes:
— Figures in parentheses ( ) represent number of Asbestosis cases and brackets [ ] represent numbers of Mesothelioma cases included in the total.
— Among the 68 cases under study, 57 (83.8%) have worked in the construction and /or the quarry industries. Only 11 (16.2%) have had employment 

connection with neither.
* One patient was determined to be suffering from both Asbestosis and Mesothelioma.
註：

— ( ) 內數字為個案總數中石棉沉着病患者之人數，而 [ ]  內數字則為個案總數中間皮瘤患者之人數。

— 總數68名患者中，57人（83.8%）曾於建造業及╱石礦業工作，只有11人（16.2%）從未於這兩行業工作。

* 一名患者被確診同時患有石棉沉着病及間皮瘤。




